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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu
8. 2. 2021, online schůze

zápis provedl: Pavel Valach

začátek zasedání: 19:05

1. Schválení programu schůze

Prezident Ing. Stanislav Jeřábek přivítal přítomné delegáty, po krátké době. Před dvěma lety si
představoval své poslední zasedání trochu jinak, teď je to takové „smutné a nudné.“

S. Jeřábek: Je zde někdo, kdo by vyžadoval identifikaci průkazem? Nikdo.

Přítomní a ověření delegáti:

- Stanislav Jeřábek – prezident
- Viktor Bohuněk – Silicon Hill
- Lukáš Novotný – Pod-O-Lee
- Pavel Valach – Sincoolka
- Martin Dendis – Klub Hlávkova kolej
- Michal Hošna – AVC ČVUT
- Jiří Kosina – eFDrive
- Pavel Linder – BEST Prague
- Jiří Hanuš – FIT++
- Jan Bittman – Klub Čajovna
- Martin Šťastný – +/-FEL
- Jiří Svoboda – AS ČVUT
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Dále delegáty a hosty seznamuje s jím navrženým programem, který byl zaslán do konference
parlamentu.

1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 15 min.)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.)
4. Info z Centrály (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 10 min.)
5. Schválení Centrály na období 2021-2023 (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 10 min.)
6. Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby)

Z programu vypadl bod 5 - Schválení zápisů, jeden není připraven a ten novější, už hotový, jsme
neposlali.

Usnesení 2021-02-04:
„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do konference
Parlamentu 8. 2. 2021.“

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato

S. Jeřábek: Mně teď došlo, že tu máme nové delegáty. Dovolil bych si informativní vsuvku, ještě

před bodem dva. Martine Pilný, mohl by ses krátce představit?

M. Pilný: Ahoj, Martin Pilný, momentálně místopředseda SH, předtím předseda FIT++. Studuju FIT,

stále bakaláře. Nevím, co k sobě říct, teď jsem na Strahově a jdu si dělat vajíčka, takže let’s go!

S. Jeřábek: Tak ať se zadaří. Máme ještě jednoho nového delegáta, co si představení určitě

nenechá ujít. Hany!

J. Hanuš: Dobrý den, já jsem Jirka Hanuš, znají mě jako Hany. Jsem z FIT++ a Silicon Hillu, teď jsem

tu za FIT++. Jsem v novém představenstvu, dočasně delegát starého představenstva, protože

ještě nebyla jmenovaná naše nová předsedkyně. Jsem člověk a jsem teď člověk pro lidi.

S. Jeřábek: Díky.

2. Info z klubů

Silicon Hill (V. Bohuněk): Stará událost, která se vrátila jako bumerang – řešení problémů

s členskými příspěvky. Korona se vyřádila víc, než jsme čekali, spousta členů nemohla čerpat
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členské výhody. Ve středu na představenstvu to budeme řešit, jak to trochu vyřešit, nepřijde nám

spravedlivé, abychom je jen připravili o příspěvky bez možnosti čerpat ty výhody.

K tomu dotaz – připomínal mi to Ruby, nevím, jestli se nás to týká: jestli s příspěvky může

nakládat představenstvo, aniž by bylo nutné to povolit z tvojí strany.

S. Jeřábek: Teď si nejsem zcela jist. Hlavním impulsem k nařízení prezidenta během jarní vlny bylo,

aby předsedové mohli nakládat s penězi bez představenstva, co se sejít nemohlo. Vím, že jsem

vydal toto nařízení i na podzim, nevím, zda to bylo třeba. Nejspíš jsem taky počítal s tím, že část

toho nařízení říká, že z vrácených příspěvků se neplatí odvody; tak to, dost možná, byl taky důvod.

Jak je to teď, na to se podívám, a to nařízení bych asi po konzultaci s Ivčou zítra případně zvládl

vydat. Nemyslím si, že bych měl vydávat nařízení, když už nebudu prezidentem, ale když jsem

začal, tak bych mohl takto dojet. Ivča přikyvuje, Ruby se hlásil…

J. Rubáš: V tom posledním nařízení je, že to předseda může po odsouhlasení představenstvem, ale

dal jsi tam datum, že pro příspěvky pro druhé období za 2020 to musí být rozhodnuté do

15. ledna. Proto můj dotaz, zda jste na to připraveni, ale pokud vydáte nařízení zítra, tak je to

vyřešený.

S. Jeřábek: Pro mě vytisknout a oskenovat papír nebude moc práce. Jen mi pak řekni to datum,

které by tam mělo být, ať je to pro vás použitelný.

V. Bohuněk: Když to bude k zítřejšímu datu, tak to bude v pohodě.

S. Jeřábek: Nemyslím si, že do zítřka všechny ty příspěvky stihnete vrátit… Jasně, do jaké doby to

musí být… Chápu.

V. Bohuněk: Jinak bohužel stále trvá ta situace, která zapříčinila to vracení, a tolik se toho neděje,

končí nám zkouškové, lidi nemají tolik času.

S. Jeřábek: Děkuji, dotazy nevidím.

Pod-O-Lee (L. Novotný): Nic moc nového, začínáme měnit kamery. kdo chce prokrastinovat mezi

zkouškami, tak tahá kabely, jinak nic moc víc nemůžem.

Sincoolka (P. Valach): Mění se vedoucí kolejí (brzy se změní). Byl zvolen nový zástupce Dejvické

koleje, ale brzy budou volby – i když vlastně nevíme, kdy; nezvolili jsme si přesné datum.

V průběhu února vyměníme zbytek switchů a dokončíme dlouhotrvající projekt výměny switchů,

který je od 2018; čekáme, že tím dokončíme přechod na 10Gbit na Sinkuleho i Dejvické koleji.

Klub Hlávkova kolej (M. Dendis): Nic moc rozumného, nevím, co bych řekl.
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AVC ČVUT (M. Hošna): Od minulého PAR jsme streamovali Roboton – zahájení a ukončení, je to

hackathon – 22. a 23. V pátek a sobotu 29. a 30. jsme měli benefiční stream z Klubu 007 na

Strahově. Za 40 minut streamujeme zahájení Cirkopolisu – festival nového cirkusu, letos online.

Kromě toho jsme začali na ostro řešit přesun a stěhujeme se.

P. Valach: Do CIIRCu?

M. Hošna: Ano, zatím na rok. Alespoň zatím dočasné útočiště, uvidíme, jak se to vyvine.

eFDrive (J. Kosina): Proběhl komornější křest kalendářů. Jednáme s fakultou o přesunutí klubu do

nových prostor v rámci fakulty, což se nám moc nelíbí, protože jsme do toho tlačeni, je to do

trochu nevyhovujících prostor, ale zatím je to v jednání.

S. Jeřábek: A nelíbí se jim, že máte velké prostory, nebo na nevhodném místě, nebo…?

J. Kosina: Ty prostory teď by chtěla „Věda je zábava“ – asi tak se jmenuje ta společnost, co na tom

patře sídlí s námi. Tím, že ty naše prostory teď nikdo víceméně nevyužívá, o ně projevili zájem,

a provedla se spousta změn ve vedení fakulty, kde na post správce budovy na Horské byl zvolen

nebo jmenován nový správce, se kterým se ještě moc neznáme a očividně si nerozumíme, tak se

snažíme to s ním vykomunikovat a abychom se, když už, přesunuli aspoň do prostor, které nám

budou vyhovovat jako ty stávající a bylo to přijatelné pro obě strany. Uvidíme, co se dá dělat.

S. Jeřábek: Snad to vyjde. Díky.

BEST Prague (P. Linder): Moc jsme toho nestihli udělat, bylo zkouškové. Budeme dělat UNiT

online, na konci dubna. Jsme ve fázi příprav, už jsme udělali v core týmu základní předání

zkušeností. Plánujeme recruitment, začínáme se víc scházet v týmu. Nemám moc víc.

FIT++ (J. Hanuš): Proběhly online volby, máme nové představenstvo a navrženou předsedkyni.

Zbývá, aby nám jej prezident/ka schválili.

S. Jeřábek: K tomu zbývá, aby se o tom formálně dozvěděli. Je příjemnější se dozvědět ty

informace, co dát na ten dekret, abych jej mohl vydat už zítra.

J. Hanuš: Dobře, to si zapíšu.

Používáme Slack, a hodně členů se ozvalo, že by radši používali Discord, protože hodně členů na

fakultě používá Discord. Probíhají tedy velké debaty. Plánujeme pomalu „FIT vodu.“

Klub Čajovna (J. Bittman): Stojíme. Otevření nejsme, shromažďovat se tam nemůžeme. Občas

vymalujeme místnost, drobné úpravy, co se dají dělat. Jinak nic.
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+/-FEL (M. Šťastný): Na FELu je krásně, měli jsme DoD, na kterém jsme se s +/- podíleli. Máme

platformu HELP, kde se snažíme pomáhat zejména studentům 1. ročníků. Chceme udělat

„HELP 3“ pro studenty posledních ročníků, kde by se bavilo o bakalářských a magisterských

pracích, které bychom jim mohli nabízet v rámci fakulty.

S. Jeřábek: Nabízet…

M. Šťastný: Nabízet možnosti prací, ukázat jim: na oddělení kybery, naučíš se ovládat roboty, na

mikroelektronice navrhovat procesory a todleto.

S. Jeřábek: Jen když jsi to rozpovídal, tak jsem nějak předpokládal, že řekneš: naučit je, jak to psát.

Vy na to asi nějaký předmět máte, na FITu ten předmět je, ale aspoň za mě vůbec nefungoval.

M. Šťastný: Na FELu ten předmět je, ale každý vedoucí má jiné požadavky. Jde o to dohodit toho

studenta vedoucímu, aby měl jednodušší cestu k tomu si najít tu svoji vysněnou práci.

J. Krkoška: Já tě opravím, na FITu na bakaláři ten předmět funguje a je použitelný. Teď jsem jím

prošel a musím říct, že krásná příprava na celou tu bakalářku.

S. Jeřábek: Tak super, je možné, že za těch 8 let se to brutálně změnilo.

J. Krkoška: Nemůžu si stěžovat, příprava od prezentace i jak to napsat.

S. Jeřábek: Tak jo. Už jsme prošli delegáty, můžeš rovnou pokračovat se STOHem.

STOH (J. Krkoška): Zavřený asi na věky věků s ohledem na to, co se děje. Jsme na tom stejně jako

Čajovna, bavíme se občas přes internet, že bychom si zahráli online deskovku, ale to je asi vše.

S. Jeřábek: Řekni, nerozvíjejí se online deskovky ted?

J. Krkoška: Nerozvíjí se deskovky jako takové, protože si lidi kupují deskovky a hrají doma s

kamarády, ale online moc ne.

S. Jeřábek: Ale FELáci to umí prej! (M. Šťastný v chatu: my online deskovky hráli na FELu :D)

J. Krkoška: Jojo, myslím, že máme od FELáků nějakou browserovku, „Mars“ se to jmenuje, nebo

něco podobného, a to hrajeme s kamarády neustále.

S. Jeřábek: Jinak vidím mezi přítomnými Káťu Pánkovou a Tomáše Pokorného. Víte o něčem

novém v BIONu, co by stálo za to zmínit?

BION (K. Pánková): Asi nic nemáme. BION aktuálně nic moc neřeší. Jestli máš něco k doplnění…

Mě nic nenapadá.

T. Pokorný: Kačka dávala teď propagaci studentské ankety. Nic jiného mě nenapadá.

S. Jeřábek: Dobře, díky za info.
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Toť asi vše k informacím z klubů, jestli nemáte něco, co byste dodali…

Silicon Hill (V. Bohuněk): Já si vzpomněl, že něco děláme; vyčerpávala mě členství. Naše AVC

zachraňuje kulturu v rámci projektu „Kultura přežije.“ Každý víkend kvůli tomu jezdí do Liberce, je

to hezké, jsou z toho streamy. Doporučuji tomu věnovat pozornost. Také se naše AVC zapojilo do

projektu TV9P rektora (Televize 9. patro) – přenosy kultury proložené rozhovory.

Další dobrá zpráva, daří se trochu probudit naše vzdělávání a vypadá to, že bychom příští semestr

mohli mít kurz anglické konverzace a na dálku mohli učit něco k tvorbě webových aplikací. Za to

jsem docela rád, protože minulý semestr jsem jedinou akademii učil sám a bál se, zda se najdou

lidi, co budou chtít pokračovat. Tak k tomu, že přece jen se tu něco děje.

S. Jeřábek: To je dobré slyšet, díky.

Pokročíme k bodu 3.

3. Info z AS ČVUT

J. Svoboda: Za Senát v rychlosti:

27. ledna: schválení první změny Stipendijního řádu ČVUT. Volil se předseda Senátu, opět doc.

Janoušek, a místopředsedové, za studenty opět Michal Farník. První změny jednacího řádu

vědecké rady a umělecké rady FA. První zasedání bývá formální, volí se tam předseda a

místopředsedové.

S. Jeřábek: Mohl bys určitě dodat, ad stipendijní řád, v čem spočívala ta změna.

J. Svoboda: Už si to moc nepamatuju, je to docela dlouho.

S. Jeřábek: Šlo o to, že se přidávalo nové stipendium pro ty zahraňáky. Když se řekne změna

stipendijního řádu, to by se nás mohlo docela i týkat, ale tady to zrovna ne… Zabudovávalo se nové

ocenění ve formě stipendia, že z každé univerzity z konsorcia „Study in Prague“ bude oceněn jeden

zahraniční student za pomoc zahraničním studentům. Zda se to vztahuje i na Slováky tam

nepadlo.

19:34 Martin Pilný, zástupce delegáta za Silicon Hill, odešel.

19:35 Dominik Bureš, delegát za ISC, se připojil.

J. Svoboda: Tak děkuji za doplnění.
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S. Jeřábek: Nějaké dotazy? Dodám, že kromě toho, že Michal Farník byl zvolen také předsedou

Studentské komory Rady vysokých škol. Jsem moc rád, že ten, co vede v podstatě celonárodní

studentský akademický senát, že je to student z ČVUT. Je tam tuším tříleté funkční období, jsem

zvědav, jak se mu povede.

Dominik Bureš byl Standou vyzván, aby doplnil info z klubu ISC Prague:

ISC Prague (D. Bureš): Začali přijíždět zahraňáci, snažíme se to řešit, víme, jaká jsou vládní

nařízení. Musí aspoň 3x na testy, což je takové nemilé, ale snažíme se to vyřešit a buddíci jim

pomáhají, jak jen mohou. Dnes jsme měli 1. den Orientation Week, od 2 hodin jsme měli pro ně

stream, kdy jsme jim řekli za ISC základy, jak se připojit na fakultu, přišel tam Oldřich Starý, měli

tam videa od univerzity, přivítali jsme je v Čechách formou online prezentace/streamu. Co se mého

pohledu týče, nebylo to úplně perfektní, měli jsme tam technické problémy, výpadky zvuku,

framerate strašnej, ale snažíme se to vyřešit do záznamu prezentace.

19:39 Martin Pilný, zástupce delegáta za Silicon Hill, se znovu připojil.

pokračuje D. Bureš: Dnes máme pro zahraňáky připravenou akci na Discordu a snažíme se pro ně

udělat Erasmus lepší. Tvoříme pro ně věci jako DIY travel guide, o blízkých místech v Praze, kam

můžou na jednodenní výlet. Snažíme se pracovat, s čím můžeme, a neporušovat nařízení. Staráme

se o hezké jméno ČVUT a našeho klubu, snažíme se ho nepoškodit.

S. Jeřábek: Tak díky, někdo dotaz? Asi ne.

4. Info z Centrály

S. Jeřábek: To zásadní od minulého PAR, co řeším neustále, je přepis na novou prezidentku, Ivču.

Když jsem zmiňoval zápisy, tak jsem zjistil, že jsme nezvládli dopilovat klasický lednový.

I kdybychom to nestihli do zítra, tak to neznamená, že ho necháme nedodělaný. Každopádně se

nám povedlo, že jsem už ve čtvrtek poslal datovkou na soud snad vše, co by bylo třeba k zápisu do

rejstříku, odpověď ještě nemám. Jakmile přijde, a předpokládám, že nebude zamítavá, pošlu, že se

vzdáváme práva na odvolání. Mezitím, jednotliví lidé ze stávající a nové CEN se mezi čtyřma očima

setkáváme a předáváme veškeré know-how a info. To je asi vše, co se dá v obecnosti říct.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 7



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

Bylo vypsáno FSP, ode dneška lze podávat, deadline 19. 2. Ke konci týdne bude školeníčko, posílal

jsem Doodle. Pokusíme se s Ivčou vše předat, zkusíme vyjasnit dotazy. Budu sám s rektorem

a prorektorkou Achtenovou vyjasňovat, jak se k tomu FSP stavět, zda tam stavět teoreticky

i klasické akce na podzim či se soustředit na online. Zároveň se pokusím řešit hrazení nájmů z FSP,

což se ale úplně neshoduje s původní myšlenkou FSP. Nechci vás tím odrazovat od přípravy FSP,

i kdybyste ho dělali „zbytečně,“ bude se hodit v budoucnu, ať dopadne jakkoliv.

To je vše za mně. Mám tu Ivču, Pavla a Hanyho, chcete něco dodat?

J. Hanuš: Já ano. V prosinci proběhla jedna HR schůzka. Chtěl bych pochválit SH, SIN, ISC, BEST,

FIT++, Retrohernu, a za SH byl ještě přítomný Martin. Určitě proběhne další skupinka, pokud bude

Rado schválený jako HR člověk, tak mu to předám.

BEST plánuje velkou akci v online stylu mezi kluby / pro kluby. Chtěl bych pozvat i ostatní kluby,

aby se mi ozvali, přidal bych vás do konference HR, nebo mi napište mail a posdílíme si know-how.

Bylo to docela produktivní a měl jsem z toho docela dobrý pocit.

P. Valach: Počkej, za tu Sincoolku jsem tam byl snad jenom já, ne?

J. Hanuš: Ještě tam byl Jirka Kapoun.

P. Valach: Mám informace k telefonům. Nevím, jak podrobně to zde popisovat, protože půjde ještě

info předsedům. Dnes jsme podepsali smlouvu na nový půlrok s Vodafonem. Pokud vám náhodou

dorazila textovka o tom, že vám brzy končí sleva, není se čeho bát, je vše zařízeno, už je nutné

pouze počkat, než se tarify nastaví.

Došlo ke změně tarifů, kde nově máme sdílený tarif s 500 minutami a 200 SMS. Důvod je ten, že

individuální tarify s korunovou sazbou by pro nás nově byly asi 3–4x dražší. Nechal jsem nacenit

několik tarifů, jeden neomezený na hovory s 20 GB dat, jeden úplně neomezený včetně nějakých

minut do zahraničí a ten má teď AVC SH. Menší datové tarify tam zůstaly a jinak to je asi vše. Jsme

teď na 4200 Kč, snad spotřeba nebude moc klesat, ale kdyby, mělo by jít závazek snížit výměnou

za prodloužení smlouvy a nějaké kompenzace. Jednání ze strany Vodafonu mi přišlo jinak docela

korektní.

S. Jeřábek: Byli jsme v kontaktu i s konkurencí, a ve chvíli, kdy jsme zmínili korunové tarify, tak

nám takové podmínky neuměli nabídnout, čili jsem rád, že to takto povedlo. S tím sdíleným

tarifem jsme tuším na 30 Kč za nevyužívanou SIMku (Pavel si myslí, že je to cca 25 Kč). Myslíme si,

že menší kluby tu částku unesou, a na lepší podmínky jsme nedosáhli.
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Co se min. závazku týče, je tam několik variant, jak se k tomu postavit, kdybychom ten závazek

nedodržovali. Je to hlavně na tom, jak se kluby domluví s nastupující CEN. Bavili jsme se o tom

s Ivčou, nebudu zde zabíhat do detailů, ale nemusíte se toho bát.

P. Valach: Je to tak, nemusíte se toho bát, a budeme tam mít zase poměrně štědrou dotaci na

zařízení.

T. Pokorný ani I. Pokorná nic nemají.

J. Hanuš: I díky minulému PAR, Ála posílala odkaz na Discord, a díky Martinovi Šťastnému se tam

rozběhla nějaká aktivita na Discordu a připravujeme jej jako komunikační kanál.

S. Jeřábek: Toť tedy asi všechno, dotazy asi nejsou, přikročil bych k dalšímu bodu.

5. Schválení Centrály na období 2021-2023

I. Dvořáková: Díky za slovo. Je mou milou povinností Vás požádat o schválení mojí navrhované

centrály, kterou jsem měla v kandidátce. Asi není potřeba Vám je znova představovat, protože byli

jak v té kandidátce, tak se znovu představili v diskusi. Jen pro formu, Martin Andrýsek jako

viceprezident, Lukáš Novotný jako zástupce RSS, Ála Brožová jako PR manažer, Tomáš Pícha jako

projektový manažer, Rado Kondáč jako HR manažer a Katka Pánková jako manažer pro

fundraising (a Marcel Petráň jako IT manažer, pozn. zapisovatele). Parta různorodých lidí, jsme

kamarádi a spoustu věcí dokážeme komunikovat na přátelské úrovni. To, co vidím jako velkou

výhodu, je, že jsme každý z jiných koutů ČVUT. Zastupujeme jiné fakulty a řekla bych zkušenosti

z ČVUT, každý má jiný nadhled a mám z toho hroznou radost.

Chtěla bych Vás poprosit, pokud máte jiné dotazy, ať klidně položíte. Některé členy tu mám, jiné

otázky mohu odpovědět sama.

S. Jeřábek: Díky Ivčo, chce se někdo na něco zeptat? Nikdo.

Pokud ne, připravil jsem usnesení shora dolů.

I. Dvořáková: Mám pointík, omlouvám se Marcelovi, že jsem na něj úplně zapomněla.

19:54 Dominik Bureš, zástupce delegáta za ISC ověřen.
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J. Rubáš: Mně by to bylo hrozně líto, kdyby se schovávala centrála a nikdo se na nic nezeptal. Chtěl

bych se zeptat, zda jsou přítomní všichni členové centrály?

I. Dvořáková: Nejsou, souběžně s PAR je PR schůze, na níž je Ála, a Marcel se učí na důležitou

zkoušku.

J. Rubáš: Díky.

D. Bureš: Já se zeptám, aby padnul další dotaz: Jak se cítíte po volbě?

I. Dvořáková: Za sebe můžu říct, že mi to ještě asi úplně nedojelo. Máme ale furt elán a furt je co

řešit, tak pokud nám to zůstane, jedině dobře. Děkuju za dotaz.

R. Kondáč: Máme sa všetci nejako vyjadriť? Já sa cítim celkom fajn.

L. Novotný: Já ještě nejsem schválen, tak to nějak nepociťuju.

T. Pícha: Řekl bych to jako Luky, nás se obojí ještě týká, tak tam mírné napětí ještě je.

R. Kondáč: Tak som taky veru napätý.

M. Andrýsek: Já to mám stejně jako kluci, jsme rádi, že Ivča byla zvolená, a cítíme se fajn.

S. Jeřábek: Díky za odpovědi. Hany?

J. Hanuš: Rado, jaké máš plány pro HR?

R. Kondáč: Veľmi sa asi nezmenili od naposledy. Pokračovat v HR, tie propojovačky. V najbližšej

dobe mám plán porozprávať sa s klubami, zistiť, ako sú na tom s HR, ešte nejaké iné veci, ale to

ešte veľmi prezradzovať nejdem.

J. Hanuš: Dáváš si na to nějaký deadline?

R. Kondáč: Do dvoch týždňov by som to chcel zbehnúť.

S. Jeřábek: Dodiskutováno, pojďme hlasovat.

Usnesení 2021-02-05:
Studentský parlament SU ČVUT schvaluje centrálu na funkční období 2021-2023 ve složení Ivana

Dvořáková, Martin Andrýsek, Lukáš Novotný, Marcel Petráň, Alena Brožová, Radoslav Kondáč,

Tomáš Pícha a Kateřina Pánková.

OHP: 13 ; 13:0:0 usnesení přijato

I. Dvořáková: Já Vám děkuju a doufáme, že Vám budeme dělat jenom radost.

M. Andrýsek: Děkuju za důvěru!
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S. Jeřábek: Tím bychom měli všechno až na Různé.

6. Různé

S. Jeřábek: V Různém trochu navážu na to, čím jsem začal.

Jsem hrozně rád, že vás tady všechny slyším a některé i vidím. Taky jsem hrozně smutný, že jen na

monitoru a že zítra spolu nestrávíme zítra krásný večer a noc a ráno, zvlášť ty inauguračky bývají

pro obě CEN nezapomenutelné. Asi začínám být sentimentální z toho, že se to takhle blíží ke konci.

Ale bylo na čase, delegátem v PAR jsem se stal v 2014, hrozně dlouhá doba. Pak čtyři roky v CEN,

dva jako prezident. Neopakovatelná zkušenost. Ty super chvíle byly super, ty složité chvíle, ty byly

ohromná zkušenost do budoucna, a už teď vidím, jak mi zkušenosti ze SUnie pomáhají i mimo.

Myslím, že SU zlepšuje životy, určitě je mění, doufám, že k lepšímu. Za mě tedy určitě. S většinou z

vás se budu vídat o dost méně. Neberete si to špatně, není to tím, že bych se s vámi nechtěl vídat,

jen se k vám nechci cpát. Pokud to možnosti dovolí, a budete chtít, tak se rád setkám. S některými

se vídat ještě budeme muset. Doufám, že nebude velký nápor na výjezdka a že se tam místečko

pro fosilky najde.

Přeju vám, abyste si to prostě užívali, abyste se měli skvěle, abyste se měli rádi, aspoň tak, jak

mám rád já vás. I když máme všichni SU v srdci, tak nezapomeňte, že SU je víc než jen nějaká

právní skořápka, která nám dovoluje fungovat tak, jak fungujeme, a dělat vše, co děláme. SU jste

vy, jednotlivci. Pojďme se o ni starat, aby nám mohla pomáhat, ale nestaňme se otrokem té

právnické skořápky. Řešme problémy lidsky, mysleme na sebe a na lidi. Nemysleme na nějakou

právní skořápku, bez té bychom se obešli, ale SU není bez nás nic.

To je tak vše, co jsem vám chtěl říct, doufám, že to nebylo moc patetický. Jsem rád, že jsem to říkal

online, jinak by se mi to říkalo hůř, asi bych se víc dojal.

Předám slovo Ivče, tím bych asi skončil, a jestli by sis cvičně neodřídila zbytek.

I. Dvořáková: Nejdřív za sebe… S tím dojetím, ty vole, já to nedám. Chtěla bych poděkovat… Nic,

řeknu ti to osobně. Každopádně ty dva roky, cos byl ve funkci, byly super. Fňuk. Tak. Jestli máte

někdo něco do Různého?

S. Jeřábek: Já! Všem vám hrozně moc děkuju za to, co děláte, a ať už jsme se potkali jakkoliv,

téměř vždy to bylo fajn, a díky za všechno.
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M. Pilný: My děkujem, Stando!

S. Jeřábek: Rádo se stalo!

J. Svoboda: Můžu slovíčko? Rád bych poděkoval Standovi, jak se staral o zaČVUTění a všechny

organizační složky. To DVTV byl totální strop a moc se mi to líbilo.

Martin Š: Chtěl bych poděkovat minulé CEN, zvláště Standovi, který byl hodně nápomocný klubu

+/-FEL. Ať už bylo 9 ráno či 11 večer, pomohl, kde mohl. Chci přislíbit pomoc nadcházející CEN,

budu se jim snažit pomoct, co bude v mých silách.

S. Jeřábek: Neděkujte jenom mě, spoustu práce udělala celá CEN, včetně těch, co tam kdy byli.

Děkuji Jirkovi Kapounovi, který tu není, a Rubymu.

M. Andrýsek: Připojuji se k poděkování Standovi a celé CEN. Bylo to fakt boží, celé dva roky. Za

předsedu Čajovny jsme spolu měli vždy skvělé jednání, a doufám, že budeme aspoň tak dobří jako

vy. A děkujeme.

R. Kondáč: Já se k tomu přidám tiež. Myslím, že CEN čo bola teraz, bola výborná, a dúfam, že

minimálne na nás budete mať podobný názor a za nás sa nebudete muset hanbiť. každý, kto tam

bol, urobil kus práce. Standa musel znášať moje kecy (S. Jeřábek: A hodně zábavné!), za to klobúk

dole.

S. Jeřábek: Prosím vás, jestli jste chtěli říct něco do Různého, tak to řekněte, já to úplně zazdil!

Martine, prostě mluv!

M. Šťastný: Na ČT dávali reportáž o tom, že ČVUT si pořídilo nějakou budovu, vztaženou k panu

Husovi, že by tam měl vzniknout studentský klub, kde půjde popíjet a tak. Víte o tom něco? Týká se

to nás? Máte někdo nějaký přehled?

S. Jeřábek: Neviděl, předpokládám, že jde o Fragnerovu vilu, část toho komplexu u Betlémské

kaple, kde se s něčím takovým počítalo. Detaily neznám, předpokládám, že někteří vědí, že tu ještě

vlastníme jedno s.r.o. v likvidaci. Kdyby někoho napadlo, že bychom tu hospodu provozovali my,

tak je to fakt blbej nápad.

I. Dvořáková: Vím, že ČVUT teď převzala nebo koupila jeden historický objekt, myslím, že v jižních

Čechách, který dobře znají architekti. Líbí se mi směr toho ČVUT, kde si objekty, na které je zvyklá a

které má rádo, bere pod svou správu.
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Hany poslal do chatu link na Discord SU ČVUT pro TPPPPPPP.

S. Jeřábek: Hany, skvělej nápad s tím TPPPPPPP. Jsem ale rozpolcenej, měl jsem v plánu připojit se

na PR schůzku, nevím, jak moc se tam řeší PR. Že bychom tě tam vyzvali jako zvěda…?

J. Hanuš: Můžu zajít vedle!

S. Jeřábek: Proto jsem tě vybral!

J. Hanuš: Mám jít?

S. Jeřábek: Tak jo, nevím, jestli chce někdo ještě něco říct…

M. Pilný: Já se připojím k mletí blbostí a řeknu, gin s tonikem. Bez toniku není moc dobrý.

S. Jeřábek: Pokud nemáte nikdo nic do různého, naposledy vám poděkuju za to, že jste přišli. Já

vás nebudu vyhledávat, otravovat. Pokud si mne najdete, budu moc rád. Pokud se uvidíme na

TPPPPPPP… Hany, kde to bude?

J. Hanuš: Jsou to Teamsy, pošlu vám odkaz tady do chatu.

S. Jeřábek: Á, náš zkracovač ze Sovětského svazu! (https://cvut.su, poznámka zapisovatele)

S. Jeřábek: S kým se neuvidím z odkazu, tak naviděnou někdy jindy!

Konec zasedání: 20:15

Zapisovatel: Pavel Valach

Ověřovatel: Ing. Stanislav Jeřábek
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